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 קצת עליי :  

 , גר ברמת גן. 4, נ+44בן 

 סיימתי התמחות ברפואת עיניים במרכז הרפואי שיבא, תל השומר 

 שנים לארה״ב שם עשיתי  3. לאחר מכן נסעתי ל 2013בשנת 

    Shiley Eye Institute UCSD פלושיפ ברפואת עיניים ילדים ופזילה ב

                          בסן דיאגו )שנתיים( ולאחר מכן פלושיפ נוסף ברפואת עיניים ילדים ופזילה 

בשיקגו )שנה אחת(. לאחר מכן תפקדתי כרופא בכיר בשיבא Northwestern university ב 

אני מנהל שירות עיניים ילדים בבית חולים   2021כנית ״תלפיות״. משנת וכולל חברות בת

 אסותא אשדוד. 

כיום אני מתפקד כיו״ר ועדת בחינות ההתמחות ברפואת עיניים וכמרכז קורס אורטופטיקה  

  מטעם איגוד רופאי העיניים בישראל.

ומנהל מרפאה  כמו כן אני מתפקד במילואים כאחד מרופאי העיניים במיונים לצוותי אוויר

 . עצמאית בגבעתיים

 

 

 במה ארצה להיות מעורב כחבר איגוד ? 

 

 . המשך פעילותי כיו״ר ועדת הבחינות וכמרכז קורס אורטופטיקה מטעם האיגוד . 1

 שלב ב׳ מבתי חולים בפריפריה.  מבחניהשמת דגש על הכשרת בוחנים ל . 2
שיפור ההוראה למתמחים, בדגש על המתמחים בפריפריה, בתחומים שבהם  . 3

החשיפה במהלך ההתמחות אינה מספקת )למשל : רפרקציה, אופטיקה, אונקולוגיה,  

 עיניים ילדים, נוירואופתלמולוגיה, אובאיטיס(.

 קידום נושא החינוך הפיננסי לרופאי עיניים.  . 4

 


